
PGNiG zostanie podzielone?
3 maja 2013
Premier Donald Tusk zapowiada dyskusję o podziale Polskiego
Górnictwa  Naftowego  i  Gazownictwa  na  dwie  spółki:  jedną
zajmującą  się  wydobyciem  gazu,  i  drugą  gaz  sprzedającą.
Powodem ewentualnego podziału jest oczywiście niedawna afera z
budową  drugiej  nitki  Gazociągu  Jamalskiego,  która
skompromitowała  Prezesa  Rady  Ministrów.

Jeśli do podziału PGNiG dojdzie, może to oznaczać negatywne
konsekwencje  dla  polskiego  gazownictwa.  Handel  gazem  jest
nader opłacalny, ale jego wydobycie drogie, toteż zajmująca
się nim spółka mogłaby nie mieć dostatecznego kapitału na
inwestycje w wydobycie gazu łupkowego.
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